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Nyílt ülés keretében:  

1. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolójának elfogadása és önkormányzati 
rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról  

2. Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2015. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés  

3. Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról  

4. Nyári táborok támogatása 

5. DECA-Ultratriatlon  verseny támogatása  

6. Őrbottyán Város Önkormányzat gépbeszerzése 2016 közbeszerzési eljárás  

7. Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a bizottság 4 
fővel van jelen, határozatképes. Csernákné Szoboszlai Szilvia jelezte, hogy nem tud részt venni az 
ülésen, igazoltan van távol. Jegyzőkönyv hitelesítésre Lebek Péter bizottsági tagot kérem fel, aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő a jegyzőkönyv 
hitelesít őről, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellens zavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 35/2016. (V. 18.) számú határozata a jegyzőkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2016. május 18-án, 08:03 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Lebek Péter bizottsági 
tagot választja. 

- Previák András bejött a terembe 8:03-kor. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Aki elfogadja a mai ülés napirendjét, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő a napirendi pontokról, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszava zattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 36/2016. (V. 18.) számú határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
napirendi pontokat az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében:  

1. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolójának elfogadása és önkormányzati 
rendelet alkotása az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról  

2. Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2015. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés  
3. Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról  
4. Nyári táborok támogatása 
5. DECA-Ultratriatlon verseny támogatása  
6. Őrbottyán Város Önkormányzat gépbeszerzése 2016 közbeszerzési eljárás  
7. Egyebek 

elfogadta. 

1. napirendi pont: Az önkormányzat 2015. évi költsé gvetési beszámolójának elfogadása és 
önkormányzati rendelet alkotása az önkormányzat 201 5. évi zárszámadásáról   

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Ezzel kapcsolatban van hozzáfűzni való, kérdés? Amennyiben 
nincsen, akkor, aki a beszámolót elfogadásra javasolja a testületnek, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 37/2016. (V. 18.) számú határozata az  önkormányzat 2015. évi költségvetési 
beszámolójának elfogadásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága 
az önkormányzat 2015. évi költségvetési beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Aki a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 38/2016. (V. 18.) számú határozata az  önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról 
szóló rendelet-tervezetr ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága 
az önkormányzat 2015. évi zárszámadásáról szóló rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2015. é vi bels ő 
ellenőrzéséről szóló jelentés  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Ez egy kötelezettség, ami minden évben a képviselő-testület elé 
kerül, van egy előterjesztés és maga a beszámoló, amit a belső ellenőr készített el és küldött el 
nekünk. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Ezek az ellenőrzések a 2014-es évre vonatkozóan történtek, nagy 
részüknél meg vannak fogalmazva intézkedések, vagy észrevételt tettek. Ezek nagy része már az 
ellenőrzés idejében javítva voltak, mivel maga az ellenőrzés 2015-ben történt, és azóta is 
folyamatosan javítva vannak.  

Lebek Péter bizottsági tag:  Itt a civil szervezetek támogatásánál, támogatásról beszélünk mikor nem 
is támogatunk. Van itt a hivatal létszámánál javaslat, hogy kellene több ember, de nincs hely. Nincs-e 
valami gondolat erre? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Egy új hivatal épület jelentené a megoldást, mert ezt az épületet 
szemmel láthatóan kinőttük. Optimális megoldás jelenleg nincsen. A működőképességet ez a jelenlegi 
létszám nem veszélyezteti, a munkaelosztással van gond, néhány ember kicsit túlterhelt. Akkor 
jelentkeznek a problémák, ha valaki betegség vagy szabadságolás miatt hosszabb időre kiesik. A 
jelenlegi létszámunk az ami államilag támogatott. 

Kmetty Károly polgármester:  Az épületnek a felújítására Kehop pályázaton indulunk, reményeink 
szerint, ha azon nyerünk, akkor fel lehet újítani a tetőteret, az épületet és a szemben lévő épületet is. 
Amennyiben nyerünk, végrehajtva ezt a beruházást, fejlesztést, akkor lényegesebben jobb 
körülmények között tudunk majd dolgozni, mind a hivatal, mind az önkormányzat, mind a Gamesz. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Egyéb kérdés? Amennyiben a bizottság elfogadja a jelentést, az 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 39/2016. (V. 18.) határozata a 2015. éves ellen őrzési jelentés jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2015. évi belső ellenőrzési jelentést a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Beszámoló a helyi adóbevételek a lakulásáról   

Lebek Péter bizottsági tag:  Azt láttam, hogy minden adónemen többet fizettek be, mint az előírás 
volt, ez az adó csoportot is dicséri. Itt van, hogy mennyi letiltást kezdeményeztetek, és itt van az is, 
hogy ez jóval kevesebb, mint az adónemben a hátralék. Mi van a többivel? 
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Terékiné Hulvej Tünde adóügyi csoportvezet ő: Ezek az összegek benne vannak a táblázat 
összegeiben. 

Lebek Péter bizottsági tag:  Helyi iparűzési adóban 5.215.000 Ft durván és akkor megnézem a 
táblázatban, hogy a helyi iparűzési adóban mennyi hátralék van 14.824.000 Ft, a maradék 9 millióval 
mi van, arra nem kezdeményeztetek semmit? 

Terékiné Hulvej Tünde adóügyi csoportvezet ő: Inkasszót akkor tudunk kezdeményezni, ha az 
adósnak  van számlaszáma, ezek leginkább a cégek, a kft-k, az egyéni vállalkozóknak nem nagyon 
van számlaszámuk. Nagyon sok inkasszó kérelemnél  visszajött, hogy fedezet hiányában 
visszautasított a bank, vagy megszűnt a számlaszám időközben, így azok eredménytelenek voltak. 

Lebek Péter bizottsági tag:  Van-e valami egyéb lehetőségünk még? 

Terékiné Hulvej Tünde adóügyi csoportvezet ő: Vállalkozásokkal szemben? 

Kiskuti Petra aljegyz ő: A behajtási eljárás szűk lehetőségeket ad nekünk, alapvetően, ami a 
magánszemélyek kint levőségeit érinti az, hogy munkáltatói bérletiltást tudunk kezdeményezni illetve 
folyószámláról inkasszót és nyilván arra jelzálogot bejegyeztetni. Ingatlan jelzálogjog bejegyzést most 
már elég sokat küldtünk a földhivatalnak. Sok esetben van, hogy a munkáltató nem vonja le a 
munkabérből a tartozást, nem tesz eleget törvényi kötelezettségének, nem vonja le a munkabérből a 
letiltást. Ez esetben kezesként felelnek az adótartozás után, nekik küldünk határozatot és rájuk vetjük 
ki tulajdonképpen az adótartozást. Illetve a magánszemélyeknek nem kötelezettségük bevallani a 
folyószámla számukat és nem is szokták általában megtenni. Nekünk lehetőségünk van a bankokat 
megkeresni, hogy kiadják, hogy vezetnek e bankszámlát náluk. A Ket. most lehetővé teszi számunkra, 
hogy ezeket elektronikus úton megkérjük, de nagyon sok bank papír alapon kéri. Nagyon sok bank 
van, nekik egyesével megküldeni akár táblázat formájában is az adatkérést, annak nagyon nagy 
időtartama van. Az OEP-pel már elektronikus úton intézzük az eljárást. 

Lebek Péter bizottsági tag:  Én arra gondoltam, hogy rakjuk be a Hírmondóba azokat, akik félévet, 
egy évet meghaladó adótartozással rendelkeznek, 10.000 Ft-ot meghaladó összeggel. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Azt tudjuk, hogy amikor megjelent a Hírmondóban ez az adóslista 
annak idején, annak milyen hatása volt az adóbefizetésre? 

Terékiné Hulvej Tünde adócsoport vezet ője:  Nem sok.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Erről beszéltünk már, és ezt saját hatáskörben el tudjátok intézni, 
én támogatom továbbra is, hogy jelenjen meg. 

Terékiné Hulvej Tünde adócsoport vezet ője:  Én, amit látok, hogy a gépjármű kivonatás és az 
inkasszó, ami eredményre vezet.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Szerintem jegyző asszony nyugodtan mondhatja, hogy a 
képviselő-testület kérésére közli a tartózók listáját. Van-e egyéb kérdés? Köszönjük a beszámolót és 
további sok sikert a munkához. Aki elfogadja a beszámolót, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 40/2016. (V. 18.) határozata a helyi adóbevételek alakulásáról szóló 
beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság a 
helyi adóbevételek alakulásáról szóló beszámolót a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Nyári táborok támogatása  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Erről miért döntünk, ez el van fogadva a költségvetésben nem? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Igen benne van a költségvetésben, be van tervezve, de tavaly is külön 
döntöttünk róla, minden táborról hoztunk határozatot. 

Kmetty Károly polgármester: Annyit hozzátennék, hogy tavaly is úgy határoztunk, hogy az 
önkormányzat a helyi gyerekeknek az étkezéséhez járul hozzá, ami nem ugyanaz, mint ami a 
beadványokban szerepel. Ezért gondolom, hogy itt döntsön a Képviselő-testület, mert akkor 
meghatározzuk azokat a peremfeltételeket, ami mellett ezt tudjuk biztosítani.  
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Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Akkor, aki a református tábor gyermekétkeztetésnek támogatását 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 41/2016. (V. 18.) számú határozata az  Őrszentmiklósi Református Gyülekezet 
által szervezett nyári napközis tábor támogatásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrszentmiklósi Református 
Gyülekezet által szervezett 2016. június 27. és 2016. július 1. között tartandó napközis tábort úgy 
támogatja, hogy 150 őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek részére 5 
napra nyújtott étkezéshez 300 Ft/fő/nap Ft hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján 
keresztül az önkormányzat 2016. évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből. A táborhoz 
sátrak, székek, asztalok, szemetes tartók használatát térítésmentesen biztosítja. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Aki az iskola által szervezett tábor gyermekétkeztetésnek 
támogatását a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 42/2016. (V. 18.) számú határozata a Kvassay Jen ő Általános Iskola által 
szervezett nyári napközis tábor támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kvassay Jenő Általános 
Iskola által szervezett 2016. június 16. és 2016. július 1. között tartandó nyári tábort úgy támogatja, 
hogy 50 őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek részére 12 napra nyújtott 
étkezéshez 300 Ft/fő/nap összegben hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján 
keresztül, az önkormányzat 2016. évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Aki a katolikus tábor gyermekétkeztetésnek támogatását a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 43/2016. (V. 18.) számú határozata a római katolikus plébánia által szervezett 
nyári napközis tábor támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a római katolikus plébánia által 
szervezett 2016. augusztus 1. és augusztus 5. között tartandó napközis tábort úgy támogatja, hogy 
100 őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek részére 5 napra nyújtott 
étkezéshez 300 Ft/fő/nap hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján keresztül az 
önkormányzat 2016. évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből.  

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

 



5 

5. napirendi pont: DECA-Ultratriatlon verseny támog atása  

Szántó Veronika a bizottság tagja:  Engem az érdekelne, hogy ha februári érkeztetéssel van a 
pályázat, ez miért most kerül elénk? Én utána néztem ennek a triatlonnak, nagyon nehezen találtam 
meg a versenyt a neten, ez egy veresi indulású verseny. Megnéztem, hogy mennyi a nevezési díj, úgy 
van fent, hogy nincs nevezési díj (egyelőre így tervezzük). Én nem tartom ezt valami komoly dolognak, 
illetve miért nem szednek nevezési díjat? Nekem a pénzbeli támogatással van gondom, én ezt az 
előterjesztést egy kicsit összecsapottnak érzem ezt. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Amikor megérkezett a kérelem, akkor mi ezt továbbítottuk a kulturális 
és sport bizottság elnökének, hogy akkor mondjon erre valamit és múlt hét csütörtökön érkezett ez az 
előterjesztés. Ez az anyag nem igazán felel meg az előírásoknak, nem is írtam alá, mert, hogy például 
nincsen benne, hogy kinek utalunk, hova utalunk. Veresegyházon fognak az uszodában úszni, 
veresen fognak futni és Vácrátótig bicikliznek. Minden nap 7 és 17 óra között lesz ez a verseny. Meg 
közterület használati engedély, útvonal engedély van-e a közúttól, be van-e jelentve ez a verseny a 
rendőrségnek? Az, hogy polgárőrségi támogatást kérnek, az nálunk nem értelmezhető,  miért nem a 
polgárőrségtől kérik, miért az önkormányzattól. 

Dékány András bizottsági tag:  Engem felhívtak, hogy ez a verseny jelenjen meg a Hírmondóban. 
Mexikóban szoktak ilyet rendezni és most megpróbálják itt is megrendezni. 50.000 Ft-ot kértek, én 
meg is kérdeztem Andreát, ők azt mondták, hogy intézik az engedélyeket. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke : Itt magának a rendezvénynek a támogatásáról van szó vagy van 
két őrbottyáni sportoló, aki részt vesz ezen a rendezvényen. Miről szól a támogatás? 

Dékány András bizottsági tag:  Ha valamilyen promóció lenne, érteném, lehetne egy Őrbottyán 
feliratú póló. 

Szabó István alpolgármester: 10 napon keresztül reggel 7-17 óráig biztos, hogy nem fogjuk tudni 
vállalni, hogy folyton a helyszínen leszünk. 

Dékány András bizottsági tag: Szerintem ez egy rossz előterjesztés, ezekkel nem nekünk kellene itt 
foglalkoznunk. Én beszéltem a szervezőkkel nem voltak tolakodóak, mindenért nagyon hálásak. 
Javasoljuk azt, hogy előkészítettebb anyaggal térjünk vissza erre, hívjuk el a testületi ülésre őket 
esetleg. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Azt lehet, hogy a pénzügyi bizottság azt javasolja, hogy a testületi 
ülésre kerüljenek kidolgozásra a támogatás részletei, mert a célt támogatja a bizottság, de a 
támogatás részletes feltételei a testületi ülésig kerüljenek kidolgozásra.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Érdemes ezzel foglalkozni, csak ki kell fejteni, hogy mit adunk, 
kinek és miből. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Honnan utalunk, hova utalunk, kinek és minek. Egyáltalán pénzt 
adunk vagy ásványvizet veszünk, vagy megcsináltatjuk a rajtszámokat. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Akkor ez kerüljön kidolgozásra, aki ezzel a javaslattal egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 44/2016. (V. 18.) számú határozata DE CA-Ultratriatlon verseny támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága 
úgy határoz, hogy felkéri az előterjesztőt, hogy a Képviselő-testületi ülésre a támogatás részletes 
feltételei kerüljenek kidolgozásra. 

6. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat gépbeszerzése 2016 közb eszerzési eljárás  

Kollár Sándor a bizottság elnöke  Én egy kérdést szeretnék feltenni. Van egy külön szervezetünk a 
Gamesz, a Gamesz vásárolja meg ezeket a gépeket? Ez, hogy működik? 

Kmetty Károly polgármester:  Ez egy speciális helyzet, a költségvetésben 16 millió betervezésre 
került gépvásárlásra, viszont a múlt héten írtuk alá az ITET támogatási alszerződését, amivel el kell 
számolnunk június 30-ig. Az ITET pénz egy részét az Óvoda utca rendbetételére szántuk, de a 
közbeszerzés i lebonyolítása, az út megépítése plusz a számlák kiállítása, ezeket teljesíteni június 30-
ig szinte teljesen lehetetlen.  
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Ezért úgy döntöttünk, hogy egyrészt azért, hogy meglegyenek a számlák, az önkormányzat vásárolja 
meg ezeket a gépeket és úgy kötöttük meg a támogatási alszerződést, hogy felhalmozási célra, tehát 
gépvásárlás is lehet benne. Az önkormányzat megveszi ezeket a gépeket, nagyjából lehet látni a 
számokból, hogy az a nagyságrendű a gép, ami a költségvetésbe bekerült. Aztán az önkormányzat 
átadja a Gamesznak használatra. A Gamesz nem veheti meg ezeket a gépeket, mert a támogatási 
alszerződésben az önkormányzat van megjelölve. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Akkor jól éreztem, hogy ezzel nekünk igazából nem kellene 
foglalkoznunk. 

Kmetty Károly polgármester:  Szeretném jelezni, hogy jövő hét szerdán reggel 8 órakor lesz két 
sürgősségi előterjesztésünk. Két pályázatról lenne szó, erről is határozatot kellene majd hozni, a 
benyújtandó dokumentumok között kell lennie a testületi határozatnak is.  

Lebek Péter bizottsági tag:  Nem tudom, hogy jól értelmeztem-e, hogy jött egy pályázat lezárt 
sértetlen borítékban, határidőre, számunkra kedvező árral, amit kizártunk csak azért, hogy fél millióval 
többet fizethessünk egy másiknak. 

Szántó Veronika bizottsági tag: Azért lett kizárva, mert email-ben megküldte. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Megsértette a közbeszerzési eljárásról szóló törvényt, azzal, hogy 
email-ben elküldte az ajánlatát, így az érvénytelen.  

Kmetty Károly polgármester:  A közbeszerzési tanácsadónk felhívta a figyelmünket, hogy bontás 
előtt egy nyilvános e-mailt kaptunk és ezzel az a cég kizárta magát, ez nem fér össze a közbeszerzési 
törvény szellemével. 

Szántó Veronika bizottsági tag: Azon felül pedig a vállalt jótállási időnél is különbség volt az 
ajánlatok között, az egyiknél 12 hónap a másiknál pedig 24 hónap, ilyen értékű gépnél szerintem ez 
abszolút nem mindegy.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Hirdetmény nélküli tárgyalás volt, csak ezt a két céget kértük fel? 

Kmetty Károly polgármester: Nem. 

Previák András Gamesz vezet ője: 6 cég lett meghívva. 

Kmetty Károly polgármester: Tavaly novemberben lépett életbe az új közbeszerzési törvény, nem a 
legkedvezőbb ár az elsődleges szempont, hanem az összességében legkedvezőbb ajánlat, 51%-ban 
kell figyelembe venni az összeget utána jönnek az egyéb szempontok, mint a garancia, a szállítási 
határidő. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Mikor lehet rendszerbe állítani ezeket a gépeket? 

Previák András Gamesz vezet ője:  Szerződéskötést követően 5 napon belül ide tudják szállítani. 

Kmetty Károly polgármester: A testület dönt erről a jövő héten és helyszínre szállítva, forgalomba 
helyezve kapjuk meg. Szerintem június közepén már itt lenne, és van olyan akit rá is tudunk ültetni, 
mert tudja kezelni. 

Dékány András bizottsági tag:  Tárolni hol fogjuk tudni? 

Kmetty Károly polgármester: Egyenlőre kint.  

Previák András Gamesz vezet ője:  Ez jó kérdés, mert nem csak a gép érkezik, hanem nagyon sok 
felszerelés is hozzá.  

Kmetty Károly polgármester: Gyakorlatilag ezzel a gép együttessel szeretnénk megoldani a téli hó 
eltakarítást, az utak karbantartását. Lesz pótkocsi, szárvágó lesz benne, ágaprító lesz benne. Az 
ágaprítást, azt a helyszínen meg tudjuk oldani. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  Aki egyetért a határozati javaslattal, az kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javasla tot terjesztett el ő, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással  elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 45/2016. (V. 18.) határozata „ Őrbottyán Város Önkormányzata gépbeszerzés 
2016” közbeszerzési eljárással kapcsolatban. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „Őrbottyán Város 
Önkormányzata gépbeszerzése 2016” közbeszerzési eljárás tárgyában elfogadja a Közbeszerzési 
Bírálóbizottság javaslatát és felhatalmazza a Polgármestert az adásvételi szerződés megkötésére a 
Farkasagro Plusz Kft-vel (5600 Békéscsaba, Almáskert Ipari park 6/1.) bruttó 16.927.830 Ft értékben. 

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja  

7. napirendi pont: Egyebek  

Kollár Sándor a bizottság elnöke Én szeretnék kérni egy olyan ismertetést, hogy a 181 millió Ft-tal 
pillanatnyilag hogyan állunk? Illetve fent van a honlapon, hogy három első osztály indul az iskolában, 
akkor azt konténerrel fogjuk tudni megoldani? 

Kmetty Károly polgármester:  Az iskola nem jelezte, hogy 3 osztály lesz, természetesen, ha kell 
konténert fogunk letelepíteni az iskola udvarára.  

- Dékány András kiment a teremből 8:47 -kor. 

Kmetty Károly polgármester:  A 181 millióval kapcsolatban, két utcára nyílt közbeszerzési eljárás 
folyamatban van. A közbeszerzési eljárásnak van kötelező határideje, ezért a júniusi testületi ülésre 
ezek be lesznek hozva és döntenünk kell róla. Ugyanúgy le fog zajlani a bontás, és lesz készítve 
előterjesztés a Táncsics útburkolatáról és a Dózsa kivitelezésére, és a bizottság által javasolt 
kivitelező céggel a Képviselő-testületi döntés után szerződést kötünk. Reményeink szerint augusztus 
végéig a két utca elkészülhet. A Kismókus óvoda tetőtér, gyakorlatilag olyan összegű ajánlatok  jöttek 
be, amivel a tervezői költségvetés sem számolt, tehát lényegesen meghaladta azt, ami a tervezői 
költségvetésben volt és amit mi beterveztünk. Viszont van most egy Vekop-os pályázat és ugyanerre 
a célra pályázatot tudtunk benyújtani, ez most folyamatban van, ha minden igaz, akkor ez a héten 
beadásra kerül, ezt most pályázatíró cég csinálja.  

- Dékány András visszajött a terembe 8:50-kor. 

Kmetty Károly polgármester:  Közlekedés biztonsági terv szintén Vekop-os pályázat, az is 
folyamatban van, a héten beadásra kerül és van négy darab ebr42-es pályázatunk, úgymond házi 
feltöltésű projektünk. Van a gyermekorvosi rendelő átalakítása, hogy ha az egészségházba 
átköltöznek az orvosok. A konyhának a szellőzés korszerűsítése. Van egy olyan pályázat, ami az 
önkormányzat előre nem tervezhető költségeire ad lehetőséget pályázati pénzre, vannak peres 
ügyeink, amik a múltból előjöttek és elég komoly terhet raknának az önkormányzatra. Olyan 40-50 
milliónál tarthatunk, erre jó lenne, hogy rendezni tudjuk az előre nem látható költségeket. Van utakra 
15 millió Ft-os pályázat, de aki a kicsit nem becsüli szokták mondani, a nagyot nem érdemli. Megjelent 
újra a 181 milliós pályázat, gyakorlatilag úgy szól a BM rendelet, hogy adott lakosságszámhoz tartozó 
összeg maximum kétszeresére lehet pályázni, ezt a pályázatot augusztusban kell beadni, nyilván ezt 
a testülettel áttárgyaljuk, ezt szeretnénk kizárólag utakra költeni. Lesz még néhány átgondolandó 
dolog, ha átkerül az államhoz az iskolaépület, akkor nem biztos, hogy nekünk kell foglalkozni az új 
iskola építésével. Meg kell nézni, hogy hogyan kell ezt értelmezni, mert elég sok értelmezése van. Be 
van tervezve egy 30 milliós tervezői költség, de a 181 millió terhére nem lehet elszámolni tervezői 
költségeket. Úgy gondolom, hogy nagyon sok minden el fog dőlni július végéig és akkor nyílván össze 
kell ülnünk és költségvetést átcsoportosítani, átgondolni, ennek a tükrében. Most több pályázat is van, 
eddig nem voltak. Pest megye külön fog válni 2021-től Budapesttől. Felismerve azt, hogy Pest megye 
elég rosszul járt ezzel a közös régióval, az elképzelés szerint egy 100-130 milliárd nagyságrendű 
összeget a kormányzat Pest megyei fejlesztésekre adott oda. Az elképzelés az, hogy átlagban 10 
milliárd Ft-ot osztanak szét járási szinten, szerintem ez nem kevés, pláne hogy járási szinten a 2. 
legnagyobb város vagyunk. Most jöttek ki azok a pályázatok, melyek Közép-Magyarországra vannak 
kiírva, ezeken indulhatunk. Most hirtelen van 8 olyan pályázatunk, amiben el tudunk indulni, tavaly egy 
sem volt. Ha ezek nem sikerülnek, akkor csak az adóbevételre tudunk támaszkodni, az pedig tudjuk 
jól hogy mire elég. Vannak 100% intenzitású pályázatok, illetve vannak, ahol adóerő képesség alapján 
határozzák meg az önrészt, mi a leggyengébb helyen állunk 7000 valahány száz Ft összeggel, ami 
azt jelenti, hogy 95% intenzitással tudunk indulni olyan pályázatban ahol kell önerő. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke : Nekem lenne még kérdésem, született döntés a bölcsődékkel 
kapcsolatban, két verzió van, az egyik, hogy amennyiben 5 fő 3 évnél kisebb gyerekes szülő kéri 
akkor az önkormányzat köteles bölcsödét nyitni és nálunk a gyereklétszám is meglenne hozzá. 
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Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Ezzel is indokoltuk a Vekop-os pályázatunkat, mert a pályázathoz 
tanulmányt is kellett készíteni és ez is benne volt. 

Kmetty Károly polgármester:  A pályázat szerint azok az értékelési szempontok, ami alapján a 
dokumentációt össze kellett állítani, ilyen szempontból igen kedvező a helyzetünk.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A központi óvodának egy részét bölcsödének kilehetne alakítani, mivel 
kikerülnek onnan az óvodai csoportok. 

Kmetty Károly polgármester:  A másik részét pedig, ideiglenes megoldásként kilehet alakítani az 
elsős osztályok számára. Illetve, ha jól tudom, van egy családi napközi itt Őrbottyánban, ideiglenesen 
lehetne velük szerződést kötni, de ez nem lenne megoldás, csak tűzoltás. 

Lebek Péter bizottsági tag:  Nekem lenne még egy kérdésem, először is nagynak tűnik az épület a 
telekhez képest, az egészségházhoz képest szerintem kicsi, különösképpen úgy, hogy a fogorvost is 
oda akarjátok bezsúfolni. Véleményeket hallottam már, hogy az orvosi szoba mérete kisebb annál, 
mint amilyen távolságról a szemészeti táblát le kellene olvasni. Ez hogy van akkor? Hányszor 
konzultáltatok az orvosokkal? 

Szántó Veronika bizottsági tag:  Én a körzeti orvossal beszéltem, mondta, hogy a konzultációkkal 
nem volt minden rendben, de, hogy ez sokkal jobb lesz, mint ahol eddig voltak. Például a Csaba, aki 
ezt használni fogja, ő pozitívan nyilatkozott, ami kérdés az tényleg a parkolás. 

Lebek Péter bizottsági tag: A parkolást nem lehet megoldani. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke:  16 parkoló kialakítása van a papíron és ebben nincs benne a 
szomszédos telek. 

Kmetty Károly polgármester:  Gyakorlatilag olyan alapfeltételekkel fogjuk átvenni ezt a területet, 
hogy minden szakhatósági engedély a rendelkezésre áll. Nem a mi dolgunk ezt végig csinálni, 
reményeink szerint az épület augusztus végéig befejezésre kerül. Mi akkor fogunk beköltözni, ha 
minden szakhatósági engedély rendelkezésre áll. Október 23-án szeretnék majd egy ünnepélyes 
megnyitást.  

Mivel több napirendi pont nem volt Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
elnöke megköszönte a részvételt és az ülést 9:07 ór akor bezárta. 

 

Kollár Sándor Lebek Péter 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 

 


